
Wiem, kto jesteś
To bardzo zastanawiająca Ewangelia. Zaledwie pierwszy rozdział
św. Marka. Jeszcze nikt nie wie, kim jest Jezus Chrystus.
Opętany wie: Wiem, kto jesteś: Święty Boży. Bo szatan wie, kim
jest Chrystus. To wielki paradoks. Nawet wie, że Chrystus jest
jego zgubą: Przyszedłeś nas zgubić. Chrystus jest zgubą
szatana. Zwycięzca śmierci, piekła i szatana. Nawet szatan o
tym wie, nawet wie wcześniej od człowieka. Choć człowiek musi
najpierw wiele przejść, by o tym się przekonać. Trudno
człowiekowi wyrwać się ze szponów szatana. Zresztą, sam tego
nie potrafi. Potrzebna jest pomoc Boga, jego wszechmocy, coraz
częściej w postaci egzorcyzmu. Nawet szatan uczy człowieka,
kim jest Bóg. O Bogu można wiedzieć wszystko  i można się od
Niego odwrócić. Szatan jest tego najlepszym przykładem. To
wielki dramat szatana, ale i wielu ludzi, którzy dali się
uwikłać w diabelskie sieci kłamstwa, zamętu, nieprawdy. Lepiej
być po stronie Pana Jezusa. On sam więcej nam mówi o sobie,
niż Zły, choć Go zna. Prawda, jaką Zbawiciel objawia nam o
sobie, jest zupełnie inna od tej, którą ?podsuwa” człowiekowi
szatan, też znający dobrze Boga. Bo biedak szatan myśli,  że
Bóg jest jego zgubą. I słusznie, bo tak jest. Ale Bóg nigdy
nie jest zgubą człowieka. Ojciec daje życie, zbawia, czeka,
przebacza… Tego szatan nie kapuje, biedak. 
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